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Zápis Komise životního prostředí  
 

Číslo jednání: 5/2024 

Datum konání: 6. 5. 2024 

Předsedající: Ing. Pavel Wágner   

Přítomni: Eva Alexová, Mgr. Anna Babuská, Ing. Petr Rýpar, Jakub Češpivo 

Omluveni:  

Hosté: Mgr. Věra Bidlová vedoucí OZPaD 
  

Zapisovatel: Mgr. Magdalena Jelínková, tajemnice komise 

 
Zahájení jednání  
Jednání komise bylo zahájeno v 16,30 hodin.  
 
1) Žádost o stanovisko k PD – (stavební povolení) – „D0 510 zkapacitnění, Satalice – Běchovice“ (stavebník 

Ředitelství silnic a dálnic ČR)  
 
 
USNESENÍ KŽP:   

• komise se k předložené dokumentaci nemůže v současné době vyjádřit, neboť její součástí není aktuálně 
zpracovaná hluková studie, která by prokázala funkčnost navrhovaných protihlukových stěn. 
 

 
2) Žádost o stanovisko k PD – „D0 510 Satalice – Běchovice“ Projekt monitoringu hluku na přivaděčích 

stavby (zadavatel Ředitelství silnic a dálnic ČR, zhotovitel ECO-ENVI-CONSULT)  
 
 
USNESENÍ KŽP:   

• komise konstatuje, že předložená studie neakceptuje platné nařízení vlády ČR na měření hlukových limitů. 
Před vlastním zahájením stavebních prací bude nutné provést aktuální měření hluku na přivaděčích stavby, 
ověřit, zdali splňuje platné limity a v případě, že nesplňuje zrealizovat vhodná opatření. Teprve poté budou 
moci být zahájeny stavební práce, 

• komise v dané souvislosti upozorňuje na zmínku na str. 6 odst. 2 o zrušení sjezdu z D0 510 ve směru 
Chlumecká a zřízením nové světelné křižovatky na ul. Chlumecká - viz. Vložený výňatek textu. Z pohledu 
ŽP dané řešení přináší zpomalení dopravy a zvýšení emisí ve spojitosti s novým křížením komunikace 
Chlumecká, 
 

 
 

 
3) Žádost o stanovisko k PD – (společné územní a stavební řízení) – „Propoj vodovodních řadů Horní 

Počernice – Klánovice, Praha 9“ – žádost o vyjádření k využití pozemků (stavebník Pražská 
vodohospodářská společnost, a.s.)  
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USNESENÍ KŽP:   

• komise upozorňuje, že část plánované trasy je vedena přes území ZCHÚ Klánovický les a dotkne se zájmů 
územní ochrany přírody (ptačí rezervace, Natura 2000). Komise proto doporučuje v úseku východně od ul. 
Ve žlíbku řešit konflikt stavby se stávajícími stromy a posoudit možná kompenzační opatření nebo variantní 
řešení (přeložka, protlak). 

 
 

 
4) Žádost o stanovisko k PD – (územní řízení) – „Zdravotně sociální objekt Jeřická“ (stavebník INVESTYN 

Partners, a.s.)  
 
 
USNESENÍ KŽP:   

• komise konstatuje, že její předchozí připomínky ke studii dotčeného stavebního záměru byly zapracovány, 

• komise opětovně důrazně upozorňuje na skutečnost, že v souvislosti s dotčeným záměrem dojde 
k výraznému nárustu dopravy a s tím spojenými negativními vlivy v lokalitě (hluk, zplodiny atd.). 

 
 

 
5) Pro informaci – PD (stavební povolení) „Horní Počernice – oprava VN Starý rybník“ (stavebník HMP – OOP 

MHMP)  
 
 
USNESENÍ KŽP:   

• komise bere dokumentaci na vědomí, 
 

 
6) Pro informaci – PD (společné povolení) „Bytový dům V Lukách“ (stavebník MČ P20)  
 
 
USNESENÍ KŽP:   

• komise bere dokumentaci na vědomí, 
 

 
7) Vedoucí OZPD seznámila komisi s tím, že MČ obdrží dotaci na pořízení Studie systému sídelní zeleně.  
 
USNESENÍ KŽP:   

• komise bere na vědomí. 
 
 
8) Vedoucí OZPD seznámila komisi se s tím, že probíhá zjišťovací řízení EIA k záměru NORD PARK – rozvoj 

území – etapa IV.    
 
USNESENÍ KŽP:   

• komise bere na vědomí. 
 
 
 
 
 
Komise ukončila jednání v 18,15 hod. 
Zapsala: Jelínková        Stvrzuje: Wágner 
 


